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Abstract (en)
[origin: US5176715A] There is disclosed a process for dyeing cellulosic fibre materials with vat dyes, which comprises adding to the dyebath all or
some of the auxiliary chemicals required for the dyeing process, and subsequently, after a pretratment time, adding the vat dye or its leuco form with
the aid of a metering device to the dyebath, and dyeing the fiber materials by optionally increasing the temperature of the dyebath. Level dyeings are
obtained with the novel process, the cellulosic material having a perfectly level appearance as well as good light- and wetfastness properties.

Abstract (de)
Beschrieben wird ein Verfahren zum Färben von cellulosehaltigen Fasermaterialien mit Küpenfarbstoffen, das dadurch gekennzeichnet ist, dass man
die für den Färbeprozess notwendigen Hilfschemikalien vollständig oder teilweise im Färbebad vorlegt und nach einer Vorlaufzeit das Fasermaterial
färbt, indem man die Küpenfarbstoffe oder deren Leukoverbindungen dem Färbebad zudosiert und anschliessend den Färbeprozess gegebenenfalls
bei erhöhter Temperatur fortsetzt. Mit dem neuen Verfahren erhält man egale Färbungen, wobei das Cellulosematerial ein ruhiges Warenbild zeigt
sowie gute Licht- und Nassechtheiten aufweist.
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